



Ref: HO/S&IR/059/2021

Date: 03 August 2021

المرجع: HO/S&IR/059/2021

التاريخ: 03 أغسطس 2021

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, United Arab Emirates

السيد / حسن عبد الرحمن السركال
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Increase in Foreign Ownership
Limit (FOL) to 40%**

**الموضوع: زيادة نسبة تملك الاجانب إلى
40%**

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

With reference to the above subject matter, please be informed that Dubai Islamic Bank (DIB) has received all the necessary approvals from the Central Bank of the UAE (CBUAE) and the Securities and Commodities Authority (SCA) in order to increase its Foreign Ownership Limit (FOL) from 25% to 40%. This follows the approval from shareholders at the General Assembly held on 15 March 2020.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود ان نفيديكم بان بنك دبي الاسلامي قد إستلم كافة الموافقات اللازمة من مصرف الامارات المركزي وهيئة الأوراق المالية والسلع لزيادة نسبة تملك الاجانب من 25% إلى 40%. يأتي ذلك بعد موافقة الجمعية العمومية للبنك التي انعقدت بتاريخ 15 مارس 2020.

The bank has contacted Dubai Central Securities Depository to start the necessary procedures to activate the increase in the FOL to 40%.

وقد قام البنك بالتواصل مع شركة دبي للإيداع للبدء بالإجراءات اللازمة لتفعيل زيادة نسبة تملك الاجانب إلى 40%.

Accordingly, a disclosure about activating the increase in FOL to 40%, will be published, upon applying it on the DFM systems and website.

وعليه سيتم الافصاح عن قرار التفعيل فور تطبيقه على أنظمة وموقع سوق دبي المالي.

Yours sincerely

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

كاشف موسى
مدير علاقات المستثمرين والاتصالات الاستراتيجية
بنك دبي الإسلامي



Kashif Moosa

Head of Investor Relations & Strategic Communications
Dubai Islamic Bank

Head Office
PO. Box 1080, Dubai, UAE
T +971 4 2953000
F +971 4 2954111
Tlx: 48772/45889 ISLAMI EM, Swift: DUIBAEAD

www.dib.ae

الإدارة العامة
ص.ب. 1080، دبي، إ.ع.م.
ت +971 4 2953000
ف +971 4 2954111
تلخس: 48772/45889 ISLAMI EM، سويفت: DUIBAEAD
01063398